
Socialdemokraterna i Barn- och utbildningsnämndens reservation vad avser 
beslut om preliminär nämndsplan och budget för 2023 

Den 21 juni beslutade Barn- och utbildningsnämnden om preliminär nämndsplan och budget 
för 2023. Nämnden ska föreslå en budget inom den preliminära ram som tilldelats, en ram 
som om den blir verklighet innebär att inga nya medel satsas på någon del av skolan i 
Lomma trots ökade kostnader på flera områden. 

Det står nämnden fritt att, utöver ett förslag inom ram, också peka på behov av satsningar. 
Det var sådana satsningar som vi från Socialdemokraterna föreslog – vilket samtliga partier i 
alliansen röstade emot. Våra satsningar handlade främst om att möjliggöra för mer personal 
i såväl skola som förskola och barn- och elevhälsa. Vi tror att det är i mötet mellan barnet 
och eleven och de som arbetar i skolan som trygghet och lärande uppstår. Det är när det 
finns andrum i skolan som satsningar för att minska ohälsan kan få bäst genomslag. Vi är inte 
nöjda med att Lomma har Skånes lägsta lärartäthet, eller att barngrupperna i förskolan är 
långt större än Skolverkets rekommendationer. 

Avgifter kan vara motiverade i kommunal verksamhet, exempelvis för att undvika 
överutnyttjande av begränsade resurser, men skolan ska vara avgiftsfri! Därför anser vi att 
avgiften på skollunchen för gymnasieelever ska tas bort – vilket såklart behöver finansieras. 

Priserna på mat skenar samtidigt som det inte finns några marginaler i Lommas budget för 
skolmat. Det har redan börjat märkas och det är uppenbart redan nu att medel behöver 
tillföras för att situationen inte ska bli ohållbar till 2023. 

Därför reserverar vi oss till förmån för våra förslag som bl.a. innebar satsningar på ca 14,5 
miljoner till BUN:s budget. 
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